
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 1(20)
 Kultur- och fritidsnämnden 
 2020-09-09 

  

  
  
 

 Utdragsbestyrkande 

 

  
Plats och tid

 
Abbotsalen, Rydals konferenscenter, Rydal klockan  

13.15 –16.05 Ajournerat klockan 14.15 – 14.35, 15.15-15.25 

  
Beslutande S Birgitta Andersson  

 S Laila Neck (S) tjänstgör för Andreas Augustson (S) 

 C Eva Åberg Andersson (C) tjänstgör för Johan Hultén (S)  

 C Belinda Sjöberg  

 C Stig Andreasson (C) tjänstgör för Linda Axelsson (C) 

 L Uno Johansson 

 SD Sara Lindwall (SD) tjänstgör för Ylva Höglund (M) 

§§ 78-del av 79 Kl. 13.15- 13.30  

 M Anders Lilliestam tjänstgör för Ylva Höglund (M) del av §§ 

79–89 Kl. 13.30-15.45 

 SD Sara Lindwall (SD) tjänstgör för Ylva Höglund (M) 

§§ 89–90 Kl. 15.45- 16.05 

 M Magnus Lilliecrona  

 KD Martin Andersson  

 SD Siv Scarborough tjänstgör för Mats Nordfält (SD) 

 V  Karin Jageby 

   

  Ej tjänstgörande ersättare 

Övriga Närvarande SD Sara Lindwall del av §§ 79–89 Kl. 13.30-15.45 

    

   

  Tjänstepersoner 

  Niklas Gusténius, tf. förvaltningschef   

  Henrik Yrlid, sekreterare  

  Hanna Grunditz-Svensson, ekonom §§ 78–83 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

Utses att justera Magnus Lilliecrona 

  

Justeringens plats och tid Kultur- och fritidsförvaltningen, kommunhuset Kinna  

den 14 september  

 

Underskrifter 

 

Sekreterare 

  

§§ 

 

78–90 

  Henrik Yrlid   

     

     

 Ordförande    

  Birgitta Andersson   

     

     

 Justerande    

  Magnus Lilliecrona   
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 ANSLAG/BEVIS 

 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
 
Instans Kultur- och fritidsnämnden §§ 78–90 
 

Sammanträdesdatum 2020-09-09 
 

Datum för anslags  
uppsättande 

 

2020-09-15 
 

 

Datum för anslags  

nedtagande 2020-10-07 
 

 

 
Förvaringsplats för 
protokollet

 

Kultur- och fritidsförvaltningen, kommunhuset, Kinna 

 

Underskrift   

                                            Henrik Yrlid 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

Innehållsförteckning 

  

Förändring av ärendelistan § 78 

  

Begäran om ekonomiskt stöd för konstgräsplan av IFK Örby § 79 

  

Ekonomisk månadsrapport § 80 

  

Kultur- och fritidsnämndens delårsrapport 2020 § 81 

  

Kultur- och fritidsnämndens budgetunderlag 2021–2024 § 82 

  

Utökad budget – utredning av 2 % § 83 

  

Detaljplan för Lygnersviders 1:31 Granskningsutställning § 84 

  

Detaljplan för Sätila-Hägnen 3:2 Granskningsutställning § 85 

  

Loggboken över kultur- och fritidsnämndens ärenden § 86 

  

Anmälan av delegationsbeslut § 87 

  

Meddelanden § 88 

  

Synpunkter § 89 

  

Förvaltningschefen informerar § 90 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

§ 78/2020    

 Förändring av ärendelistan 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Följande ärende tillförs ärendelistan: 
- Begäran om ekonomiskt stöd för konstgräsplan av IFK Örby. 
 

 Dagens sammanträde 

 Birgitta Andersson (S) föreslår att ärendet Begäran om ekonomiskt stöd för  
 konstgräsplan av IFK Örby tillförs ärendelistan.    

 Beslutsgång 

 Ordföranden frågar om kultur- och fritidsnämnden beslutar enligt yrkandet och  

 finner att så sker. 

 

 __________ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 79/2020                 Dnr 2020–46 826 

 Begäran om ekonomiskt stöd för konstgräsplan av IFK Örby 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Kultur- och fritidsnämnden överlämnar ärendet till kommunstyrelsen för  
vidare hantering.  
 
Kultur- och fritidsnämnden ser positivt på att IFK Örby vill anlägga en ny 
konstgräsplan men nämnden saknar medel för att anlägga konstgräsplaner. 
 

Ärendet 

IFK Örby ansöker om ekonomiskt stöd för renovering av sin konstgräsplan.  

IFK Örby driver och äger en av två befintliga konstgräsplaner i Marks kommun. Denna 
bokas delvis genom kommunens egen lokalbokning och är väl belagd med tider. 
Konstgräsplanen har nyttjats väl under många år allt sedan den först togs i bruk 2008. 
Inte bara IFK Örby nyttjar planen utan även fotbollsklubbar från närområdet förlägger 
till viss del träning dit. Intäkter från uthyrningen utgör en betydande del av IFK Örbys 
ekonomi. Konstgräsplanen nyttjas även av Örbyskolans mellan- och högstadium.  

Föreningen efterfrågar nu ett ekonomiskt stöd motsvarande 2 440tkr alternativt 2 
965tkr beroende på hur övriga bidragsansökningar faller ut. 

Kultur- och fritidsförvaltningen konstaterar att det saknas egen möjlighet till investe-
ring i den storleksordning som efterfrågas. Ramtillskott från, eller finansiering av, 
Kommunstyrelsens behöver därför ske i det fall som kultur- och fritidsnämnden väljer 
att besluta till förmån för IFK Örby. 

  Ärendets behandling 

           Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteutlåtande är daterad den 14 augusti 2020. 

Förvaltningens förslag till beslut 
          Kultur- och fritidsnämnden överlämnar ärendet till kommunstyrelsen för vidare 
          hantering.  

Kultur- och fritidsnämnden ser positivt på att IFK Örby vill anlägga en ny konstgräs-
plan men nämnden saknar i dagsläget ekonomiska medel för att stödja föreningen. 

Dagens sammanträde 

Tf. Förvaltningschef Niklas Gusténius redogör för ärendet. 

Ärendet diskuteras. 

Ledamöternas förslag till beslut 

Belinda Sjöberg (C) yrkar att ärendet bordläggs till nästa sammanträde. 

Anders Lilliestam (M) och Karin Jageby (V) lämnar följande yrkande: 

Kultur- och fritidsnämnden överlämnar ärendet till kommunstyrelsen för vidare 
          hantering.  

          Kultur- och fritidsnämnden ser positivt på att IFK Örby vill anlägga en ny konstgräs-     
          plan men nämnden saknar medel för att anlägga konstgräsplaner. 
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  Beslutsgång 

Ordföranden frågar kultur- och fritidsnämnden om ärendet ska bordläggas till nästa   

sammanträde eller om nämnden beslutar enligt Anders Lilliestams (M) och Karin  

Jagebys (V) yrkande. Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt Anders  

Lilliestams (M) och Karin Jagebys (V) yrkande. 

        Expedieras till  

Kommunstyrelsen 

IFK Örby 

 

______________ 
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 § 80/2020                 Dnr 2020–16 042 

 Ekonomisk månadsrapport 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Informationen noteras. 
 

Ärendet 

  Kultur- och fritidsnämnden behandlar varje på sammanträde ärendet ekonomisk   

  månadsrapport. Det ekonomiska utfallet för juni och juli månad uppgår till 38,4 mkr  

  respektive 44 mkr. I juli månad var årsprognosen ett utfall på 76,5 mkr och det  

  innebär en negativ budgetavvikelse på 1,3 mkr. 

    Dagens sammanträde 

  Ekonom Hanna Grunditz-Svensson redogör för ärendet. 

 

  Kultur- och fritidsnämndens ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 

     Beslutsgång 

  Ordföranden föreslår följande: 

 

  Informationen noteras. 

  

  Förslaget antas.  

  

  ____________ 
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 § 81/2020                 Dnr 2020–72 042 

 Kultur- och fritidsnämndens delårsrapport 2020 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Kultur- och fritidsnämnden godkänner delårsrapport 2020. 
 
Kultur- och fritidsnämnden äskar om kompensation för följande internhyres-
ökningar under år 2020: 
 
- Horredshallen  280 000 kr 
- Stallet Bosgården  313 000 kr 
- Kungabergsbadet   173 000 kr 
 
Summa: 766 000 kr 
 

Ärendet   

I enlighet med Marks kommuns styrsystem har en delårsrapport upprättats för perioden 

januari till augusti 2020. I rapporten görs en uppföljning av kultur- och fritidsnämndens 

verksamhet, mål och ekonomi för årets första månader. 

Från årets första månader kan bland annat följande nämnas om förvaltningens  

        verksamhet: 

- Kultur- och fritidsförvaltningen har trots Coronapandemin bedrivit verksamhet i 

stort sett samma utsträckning och omfattning som vanligt med den skillnaden att 

särskilda åtgärder vidtagits i syfte att möjliggöra för den enskilde att ta sitt per-

sonliga ansvar avseende social distansering. Dessa åtgärder har sett olika ut be-

roende på typ av verksamhet. Kultur- och 

fritidsförvaltningen kan dock till följd av Coronapandemin notera ett generellt 

minskat besöksantal och deltagande i aktiviteter i de flesta verksamheter. 

- I syfte att mildra effekter av Corona-pandemin har kultur- och fritidsförvaltningen 

skapat extra stödåtgärder för såväl kultur- som föreningsliv. Exempelvis har lo-

kalbokning varit gratis under pandemins första fyra månader och avbokning har 

tillåtits ske utan ordinarie debitering. 

 

Beträffande den ekonomiska redovisningen uppgår nämndens nettokostnader till 
cirka 50 miljoner kr och det är en förbrukning av 67 % nämndens budgetram. För 
helåret 2020 är prognosen att nettokostnader kommer uppgå till cirka 77 miljoner kr. 

Förvaltningen har 79 personer tillsvidareanställda samt 8 personer som har en tids-
begränsad anställning. Bedömningen är att förvaltningen har en hög frisknärvaro och 
personalomsättning som bedöms vara sund. 

Kultur- och fritidsnämnden äskar för innevarande år kompensation för följande in-
ternhyresökningar: 

- Horredshallen  280 000 kr 
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- Stallet Bosgården  313 000 kr 

- Kungabergsbadet   173 000 kr 

Summa: 766 000 kr 

 Ärendets behandling 

          Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteutlåtande är daterad den 14 augusti 2020. 

          

        Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott informerades om ärendet den 27 augusti   

         2020 § 23. 

 

         Förvaltningens förslag till beslut 
           Kultur- och fritidsnämnden godkänner delårsrapport 2020. 

    Kultur- och fritidsnämnden äskar om kompensation för följande internhyresökningar  
         under år 2020: 

- Horredshallen  280 000 kr 

- Stallet Bosgården  313 000 kr 

- Kungabergsbadet   173 000 kr 

         Summa: 766 000 kr 

           Dagens sammanträde 

          Ekonom Hanna Grunditz Svensson redogör för ärendet. 

 

          Ärendet diskuteras.           

Beslutsgång 

                              Ordföranden föreslår följande: 

 
          Kultur- och fritidsnämnden godkänner delårsrapport 2020. 

   Kultur- och fritidsnämnden äskar om kompensation för följande internhyresökningar  
        under år 2020: 

      -      Horredshallen  280 000 kr 

           -      Stallet Bosgården  313 000 kr 

           -      Kungabergsbadet   173 000 kr 

        Summa: 766 000 kr 

Förslaget antas 

Expedieras till 

Kommunstyrelsen  
 

_____________ 
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 § 82/2020                 Dnr 2020–25 042 

 Kultur- och fritidsnämndens budgetunderlag 2021–2024 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Kultur- och fritidsnämnden godkänner budgetunderlaget för år 2021–2024. 
Förslaget överlämnas till kommunstyrelsen för vidare hantering. 
 
Kultur- och fritidsnämnden stryker punkten 2.3 Konsekvenser vid 2 %  
minskad ramar 2021 samt att bilagan Utredning åtgärder och konsekvenser 
vid 2 % minskad ram ur budgetunderlaget.  
 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar att dokumentet ska heta  
” Budget 2021-2024” 
 
Kultur- och fritidsnämnden äskar till kommunstyrelsen att nämnden ska få 
kostnadstäckning för följande internhyresökningar år 2021: 
 
- Horredshallen  681 000 kr 
- Stallet Bosgården       627 000 kr 
- Kungabergsbadet  349 000 kr 
 
Summa: 1 657 000 kr 
 

 Ärendet   

 Kommunledningskontoret i Marks kommun har upprättat en anvisning för nämndernas   
 budgetunderlag år 2021–2024. Enligt anvisningen ska budgetunderlaget innehålla en   
 driftbudget för nämnden fördelad på intäkter, personalkostnader och övriga kostnader  
 samt en driftbudget fördelad på huvudverksamheter. Budgetunderlaget kan även  
 innehålla västenliga händelser som nämnden vill lyfta fram.  

 Med anledning av pandemin Covid-19 och de negativa följder som pandemin har på   
 samhällsekonomin ska underlaget även innehålla konsekvenserna för nämnden om  
 dess budgetram minskas med två procent. Med utgångspunkt i den av  
 kommunfullmäktige antagna budgeten för år 2020 plan 2021–2022 innebär detta en    
 minskning med 1 500 000 kronor. 

 För år 2021 är kultur- och fritidsnämndens budget i övrigt i balans och det finns inget  
 effektiviseringsbehov. För resterande del av budgetperiod kommer det finnas behov av  
 effektiviseringar för att ha en budget i balans. 

 Kultur- och fritidsnämndens budgetunderlag ska inkomma till kommunstyrelsen senast   
 den 15 september 2020. 

 För år 2021 behöver kultur- och fritidsnämnden äska om kompensation för följande  
 internhyresökningar för att få en budget i balans: 

- Horredshallen  681 000 kr 

-  Stallet Bosgården       627 000 kr 

- Kungabergsbadet 349 000 kr 

Summa: 1 657 000 kr 
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 För år 2021 går det att se att nämnden kommer debiteras för objekten Nya Lyckeskola,   
 Kinnahallen och Spontanidrottsplats Hyssna men i dagsläget går det inte att uppskatta  
 storleken på internhyran. 

Ärendets behandling 

         Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteutlåtande är daterad den 14 augusti 2020. 

-           

       Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott har behandlat ärendet den 27 augusti 2020 §  

        24 och föreslår följande: 

          
Kultur- och fritidsnämnden godkänner budgetunderlaget för år 2021-      

  2024. Förslaget överlämnas till kommunstyrelsen för vidare hantering. 

          Kultur- och fritidsnämnden äskar till kommunstyrelsen att nämnden   
          ska få kostnadstäckning för följande internhyresökningar år 2021: 

- Horredshallen  681 000 kr 

- Bosgården       627 000 kr 

- Kungabergsbadet  349 000 kr 

Summa: 1 657 000 kr 

Dagens sammanträde 

          Tf. Förvaltningschef Niklas Gusténius redogör för ärendet. 

Ledamöternas förslag till beslut 

          Anders Lilliestam (M) yrkar att punkten 2.3 Konsekvenser vid 2 % minskad ramar 2021  

          stryks samt att bilagan Utredning åtgärder och konsekvenser vid 2 % minskad ram  

          stryks ur budgetunderlaget.  

  

          Anders Lillestam (M) yrkar att dokumentet endast ska heta ”Budget 2021-2024.”  

Beslutsgång 

                              Ordföranden frågar om kultur- och fritidsnämnden beslutar enligt arbetsutskottets  

                              förslag och finner att så sker. 

  

                              Ordföranden frågar om Kultur- och fritidsnämnden beslutar enligt Anders Lilliestams (M) 

o                            yrkande och finner att så sker.  

Expedieras till 

Kommunstyrelsen  
 
_____________ 
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 § 83/2020                 Dnr 2020–25 042 

 Utökad budget – utredning av 2 % 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Kultur- och fritidsnämnden översänder förvaltningens utredning av åtgärder 
och konsekvenser vid 2 % minskad ram till kommunstyrelsen för vidare  
hantering.  
 
Kultur- och fritidsnämnden ser att konsekvenserna skulle ge alltför stora  
negativa effekter.      
      

Ärendet   

Enligt anvisningen för nämndernas budgetarbete ska budgetunderlaget innehålla en  
beskrivning av konsekvenserna för nämnden om dess budgetram minskas med 2 %. 
För kultur- och fritidsnämnden skulle detta innebära en minskning på cirka 1 500 000 
kronor. Bakgrunden till denna uppmaning beror på de negativa konsekvenser som Co-
vid-19 förväntas ha på Marks kommuns skatteintäkter. 

Ärendets behandling 

         Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteutlåtande är daterad den 14 augusti 2020. 

          

       Förvaltningens förslag till beslut    
Kultur- och fritidsnämnden översänder utredningen av åtgärder och konsekvenser vid 2 
% minskad ram till kommunstyrelsen för vidare hantering.  

            Dagens sammanträde 

          Tf. Förvaltningschef Niklas Gusténius redogör för ärendet 

 

          Ärendet diskuteras 

Ledamöternas förslag till beslut 

          Magnus Lilliecrona (M) med instämmande från Birgitta Andersson (S), Laila Neck (S),  
          Eva Åberg Andersson (C), Belinda Sjöberg (C), Stig Andreasson (C), Uno Johansson (L),  
          Anders Lilliestam (M), Martin Andersson (KD), Siv Scarborough (SD) och Karin Jageby 
         (V) yrkar följande: 

- Kultur- och fritidsnämnden översänder förvaltningens utredning av åtgärder och 
konsekvenser vid 2 % minskad ram till kommunstyrelsen för vidare hantering.  

- Kultur- och fritidsnämnden ser att konsekvenserna skulle ge alltför stora negativa 
effekter.           

Beslutsgång 

                              Ordföranden frågar om kultur- och fritidsnämnden beslutar enligt Magnus Lilliecron  

                              (M) m.fl. yrkande och finner att så sker.  

Expedieras till 

        Kommunstyrelsen 

        _____________ 
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§ 84/2020                 Dnr 2019–11 214 

 Detaljplan för Lygnersvider 1:31 Granskningsutställning 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Kultur- och fritidsnämnden ser positivt på att nämndens tidigare yttrande har 
tagits i beaktning vad gäller detaljplanen och har i övrigt inget att erinra. 
 

 Ärendet 

        Ett förslag på en detaljplan för del av Lygnersvider 1:31 m.fl. i Ubbhult har upprättats  
         av Samhällsutvecklingsenheten. Plan- och byggnadsnämnden har den 18 juni 2020  
         beslutat att skicka ut detaljplanen på granskning. 

Syftet med detaljplanen är primärt att möjliggöra för nybyggnation av flerbostadshus 
och verksamhetsutveckling i Ubbhult. Genom planen utökas byggrätten för verksam-
hetsområde till 9000 m² samt 2600 m² för 40 bostäder.  

           Det är möjligt att lämna synpunkter över förslaget framtill den 20 september 2020. 

Ärendets behandling 
Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteutlåtande är daterad den 12 augusti 2020.       

         
 Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott har behandlat ärendet den 27 augusti 2020  

         § 25 och föreslår följande:          
-  Kultur- och fritidsnämnden ser positivt på att nämndens tidigare yttrande har tagits  

  i beaktning vad gäller detaljplanen och har i övrigt inget att erinra. 

 Dagens sammanträde 

           Nämndsekreterare Henrik Yrlid redogör för ärendet. 

  

           Ärendet diskuteras. 

 Beslutsgång 

           Ordföranden frågar om kultur- och fritidsnämnden beslutar enligt arbetsutskottets  

           förslag och finner att så sker. 

          Expedieras till 

           Samhällsutvecklingsenheten 
 
           _____________ 
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§ 85/2020                 Dnr 2020–79 214 

Detaljplan för Sätila-Hägnen 3:2 Granskningsutställning 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Kultur- och fritidsnämnden är positiv till att detaljplanen möjliggör för ett  
bevarande av rekreationsområdet vid Östra Ingsjön. 
 

 Ärendet 

 Ett förslag på en ny detaljplan för området Sätila-Hägnen 3:2 m.fl. har upprättats av   
 Samhällsutvecklingsenheten. Plan- och byggnadsnämnden i Marks kommun har den 17  
 juni 2020 beslutat att ställa ut förslaget på granskning. Förslaget är utställt på  
 granskning under perioden 1 juli - 25 september 2020.  

Detaljplanen syftar huvudsakligen till att möjliggöra för åretruntboende i ett område   
 som för närvarande styrs av en byggnadsplan för fritidsboende från år 1964. 

Förslag till detaljplan har varit ute på samråd under november och december år 2017.   
 Efter samrådsförfarandet har vissa ändringar gjorts med förslaget som till exempel att  
 strandskydd för vattenområden och föreningshus återinförts.  

Ärendets behandling 
Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteutlåtande är daterad den 12 augusti 2020.       

          
         Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott har behandlat ärendet den 27 augusti 2020  

         § 26 och föreslår följande:          
-  Kultur- och fritidsnämnden är positiv till att detaljplanen möjliggör för ett  

 bevarande av rekreationsområdet vid Östra Ingsjön. 

          Dagens sammanträde 

           Nämndsekreterare Henrik Yrlid redogör för ärendet. 

 Ärendet diskuteras 

 Beslutsgång 

           Ordföranden frågar om kultur- och fritidsnämnden beslutar enligt arbetsutskottets  

           förslag och finner att så sker. 

          Expedieras till 

           Samhällsutvecklingsenheten 

           ____________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 16(20) 
Kultur- och fritidsnämnden 2020-09-09 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 

 § 86/2020                 Dnr 2020–34 004  

 Loggboken över kultur- och fritidsnämndens beslut 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Informationen läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 

Kultur- och fritidsnämnden har på sitt sammanträde den 8 april 2020 § 35 beslutat att   

lägga till punkten loggboken över kultur- och fritidsnämndens ärenden som en stående  

punkten på nämndens ärendelista. Loggboken innehåller den 3 september 2020 37     

stycken ärenden som antingen inkommit eller upprättats av kultur- och fritidsnämnden.   

Dagens sammanträde 

Ärendet diskuteras. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om informationen kan läggas till handlingarna och finner att så   

sker. 
 

_____________ 
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Kultur- och fritidsnämnden 2020-09-09 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 § 87/2020                  

 Anmälan av delegationsbeslut 

 Följande delegationsbeslut anmäls: 

 

a)   Dnr 2020–65 214 

 

Delegationsbeslut- Yttrande över förslag till detaljplan för del av fastighet Rönnbäret 1 

 

b)                                          Dnr 2020–68 854 

 

Finansiering av fotbollsläger 2020 

 

C)                                          Dnr 2020–38 129 

 

Delegationsbeslut om sänkning av hyra 

 

D)                                          Dnr 2020–10 048 

 

Akutstöd till Älekulla Idrottsförening 

 

E)                                           Dnr 2020–71 832 

 

Delegationsbeslut- Trygghetsvandring i Mark via föreningslivet 

 

 

_______________ 
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Kultur- och fritidsnämnden 2020-09-09 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

§ 88/2020                  

 Meddelanden 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 

 Ärendet 

 Följande meddelanden har inkommit:  

  

 a)   Regler gällande personalföreträdares närvarorätt 

 
 b)   KSAU § 194/2020 Tillfälligt avtal gällande skyddsutrustning 

 
 c)    Frågor från Kinna IF samt svar från kultur- och fritidsförvaltningen 

 

 Beslutsgång 

 Ordföranden frågar om meddelandena kan läggas till handlingarna och finner att så     

 sker. 

 ______________ 
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Kultur- och fritidsnämnden 2020-09-09 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 § 89/2020                 Dnr 2020–17 809 

 Synpunkter 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Redovisning av synpunkterna läggs till handlingarna. 
 

 Ärendet 

 Följande synpunkterna redovisa: 

   

a)  Stängning av Backagårdsbadet och kameraövervakning 

 

b)  Information på Marks kommuns hemsida 

 
c)  Tankstation vid Öresjön 

 
d)   Underhåll av Ekleden 

 

e)   Underhåll av Hyssnaleden 

 
f)   Skyltning av vandringsleder i Öxabäck 

 
g)   Upprustning av Ekleden 

 
h)   Kungabergsbadet i Fritsla 

 
i)  Skötsel av mark utmed Viskan 

 
j)  Information vid huvudbibliotekets entré 

 Beslutsgång 

 Ordförande frågar om redovisningen kan läggas till handlingarna och finner att så sker. 

  

 _____________ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

§ 90/2020                 Dnr  

 Förvaltningschefen informerar 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Informationen noteras. 
 

 Dagens sammanträde 

 Tf. Förvaltningschef Niklas Gusténius informerar om aktuella frågor som rör kultur- och    

 fritidsförvaltningen. Bland annat nämns att: 

  

-    Det upplevs som det har varit en relativt lugn sommar för ungdomarna i Marks  

kommun. En del av personalen på förvaltningen valde att flytta sin semester för öka  

personalresurserna för att bedriva aktiviteter. 

 

-    Kulturskolan har bedrivit verksamhet på Hedbo i Skene under sommaren. 

 

-    Kultur- och fritidsförvaltningen har stöttat föreningar i kommunen under sommaren. 

I gengäld har föreningar bland annat genomfört trygghetsvandringar och  

fotbollsläger. 

 

Kultur- och fritidsförvaltningens ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 

Beslutsgång 

Ordföranden tackar för informationen och frågar om den kan noteras och finner att  

så sker. 

 

____________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


